

Date: 2 July 2026

Subject: Resignation of Chief Financial Officer

الموضوع: استقالة الرئيس المالي

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Oman Oil Marketing Company S.A.O.G. (the "Company") announces that it has accepted the resignation of Mr. Musaab Faris Bingaradi from his position as Chief Financial Officer, at his own request. His last working day with the Company will be 27 August 2026.

تود شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع. "الشركة" الإفصاح بأنه قد تم قبول استقالة الرئيس المالي للشركة، الفاضل/ مصعب بن فارس بنجرادي وذلك بناءً على طلبه على أن يكون آخر يوم عمل بتاريخ 27 أغسطس 2026.

The Company will announce, in due course, the appointment of an Acting Chief Financial Officer, in accordance with the applicable regulatory requirements, pending the appointment of a permanent Chief Financial Officer.

كما تود الشركة أن توضح بأنه سيتم الإعلان لاحقاً عن الشخص الذي سيتولى مهام الرئيس المالي بالإنابة حتى يتم تثبيت المنصب، وذلك وفقاً للإجراءات النظامية المعتمدة.

The Board of Directors and the Company extend their sincere appreciation to Mr. Musaab for his dedicated service and valuable contributions during his tenure and wish him every success in his future endeavours.

ويتقدم مجلس الإدارة والشركة بجزيل الشكر للفاضل/ مصعب بن فارس بنجرادي على جهوده وخدماته التي قدمها للشركة كمدير مالي خلال السنوات الماضية ويتمنى له دوام النجاح في مسيرته المستقبلية.

Yours sincerely,

Tarik Mohamed Al Junaidi
Chief Executive Officer



وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،

طارق بن محمد الجندي

الرئيس التنفيذي